
Fra: Therese Urdahl Braseth 
Sendt: 1. februar 2017 14:29 
Til: 'Steinar Nævdal' 
Emne: SV: Kjøp av tilleggsareal (H - feltet) 
 
Hei Steinar 
 
Området du spør om ligger i dag i uregulert område. De jobbes i dag med kommunedelplan for 
Knarvik-Alverstraumen hvor kyststi sannsynligvis blir ett av emnene. Kanskje med krav om 
reguleringsplan.  
 
Vi ønsker ikke å selge området før kommunedelplanen er ferdig. Basert på hva planen sier kan vi 
heller vurdere det når vi kommer så langt. Planen står ferdig i 2018/2019, så du får ta kontakt igjen 
da.  
 
Hvis vi skal komme så langt som å ha et ønske om å selge, må faktisk hver eneste sak opp til politisk 
behandling. Rådmannnen har ikke noen myndighet til dette i dag. Deretter vil vi sette en pris og 
enten selge dette på det åpne markedet, eller som her spørre tilgrensende naboer.  
 
 
Med vennlig hilsen 
 

Therese Urdahl Braseth 

Eiendomssjef/Einingsleiar eining for eigedom 

 
 56 37 56 58 
 93 06 27 47 
therese.braseth@lindas.kommune.no 
 
 
 

Fra: Steinar Nævdal [mailto:steinar.naevdal@bir.no]  

Sendt: 1. februar 2017 09:09 

Til: Therese Urdahl Braseth 

Emne: Kjøp av tilleggsareal (H - feltet) 

 
Hei! 
 
Hei! 
 
Eg eig gnr. 185 bnr. 199. 
 
Nabo er Lindås kommune (H- feltet, 185/116). Eg ønsker å kjøpa parsell slik vist under.  
 
Parsellen er bratt og eg er den einaste som naturleg kan nytta denne parsellen. 
 
Mvh/Steinar Nævdal 
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